
       

 

 

 
 

 
 

  
 
 
 

 

E-MAIL TELEFON ADRESS ORG NR BANKGIRO  
info@skidor.com +46 (0)10 708 69 00 Riksskidstadion, SE-791 19 Falun 802003-0287 720-7699 www.skidor.com 

 

Protokoll Längdråd 7 maj 2018  

Plats: Telefon mellan kl 18.00 19.30.  
Närvarande ledamöter: Per-Åke Yttergård, Annika Dahlman, Anna 
Mirårs, Cathrine Engman, Göran Nilsson, Johan Ericsson (från kl 
18.30)  
Lämnat återbud: Lasse Jonsson, Niklas Jonsson. 
 
Tjänstemän: Johan Sares, Jenny Limby, Karin Ersson.  
 
 
1) Föregående möte 23/3 

Lades till handlingarna. 

 

2) Organisationsutredningen/Arbetsgrupperna 

Beslut enligt förslag men med tillägg om ordförandeskapet i de 

ideella arbetsgrupperna. Karin förmedlar dokument till respektive 

arbetsgrupp.   

 
3) Jun/Sen arbetsgrupp 

Rapport från gruppens möte 2/5 har skett via mejl från Niklas 

Jonsson.  Längdrådet kommer att fortsätta diskutera frågan under 

mött i juni.  

 
4) Folksam & Ica Cup  

Längdrådet tar beslut enligt underlag och förslag från barn och 

ungdomsgruppen.  Detta har kommunicerats ut till distrikt och vårt 

nyhetsbrev samt lagts som nyhet på skidor.com.  

 

5) Ekonomi/Budget/organisation 

Johan Sares rapporterade om det ekonomiska läget inom SSF 

Längd. Under 17/18 kommer resultatet bli ok. Dock har vi 

utmaningar inför 18/19. Vi har några sponsoravtal som sagts upp 

samt att vi får minskat stöd från SOK till landslagets verksamhet. 

VM 2019 kommer dessutom att kosta mer då vi finansierar det 

själv, till skillnad från OS där vi får detta bekostat av SOK.  

Vi har under våren jobbat fram en budget med en bra verksamhet 

och vi räknar med att vi ska kunna genomföra det som vi planerar 

för. 2018/19.  
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Organisation: Anci Wadman kommer att vara tjänstledig från 6 juni 

och Lars Selin kommer att ta över hennes arbetsuppgifter. Maggan 

Carlson, konsulent går på tjänstledighet 1/7 och ett år framåt.  

Vikariat ska utlysas för hennes vikariat innan sommaren.  

Vi överväger att investera i att anställa en person som ska arbeta 

med anläggningsfrågor med stöd mot föreningar och kommuner 

som planerar för att utveckla eller investera i nya anläggningar.  

Rikard Grip blir kvar som landslagschef.  Han kommer fortsatt ha en 

övergripande roll och ansvarig för landslagsverksamheten. Urban 

Nilsson kommer att vara kvar som vallachef. Han håller just nu på 

med rekrytering av vallare.  

Tränarna till våra landslag har presenterats via media och våra egna 

kommunikationskanaler.  

Grupp 1 och 2 kommer att gå ihop på många läger och bilda en 

träningsgrupp. Grupp 3 blir kvar som ett utvecklingslag för åldern 

19-23 år.  

 

6) Konsulenternas arbete. 

Karin rapporterade vad konsulenterna har jobbat med under 

vintern. Mötena med våra distrikt och längdkommittéer (LK) har 

varit positivt och något man känner ska fortsätta och utvecklas. 

Under hösten kommer konsulenterna att fokusera på 

rullskidträning för barn och ungdom samt prata med våra 

föreningar om jämställdhet.  

 

7) FIS – frågor. Inför maj – mötet. 

I slutet av maj kommer ett fIS möte att hållas i Grekland. En stor 

fråga som kommer att diskuteras är formatfrågan för våra tävlingar.  

Vi kommer att klassisk stil ska behållas i även i sprint.  Niklas 

Jonsson redogjorde för vilka frågor som skulle tas upp under vårt 

möte i Skellefteå i mars 

Mats Årjes kommer att nomineras till FIS Council.  

 

8) SM Veckan 2020 – 2022 

Avtalsförslag har skickats till föreslagna arrangörer.  

2019: Sundsvall  

2020: Luleå/Boden  

2021 Borås  

2022: Piteå.   
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9) Möte med arbetsgrupper. 

Längdrådet beslutar att kalla alla arbetsgrupper till gemensamt 

möte 5-6/10 2019. Längdrådet uppmanar alla medlemmar i våra 

arbetsgrupper att boka in datumet.  

 

10) Rapport från fokusområden 

Rullskidor: En ny assisterande kapten håller på att tas fram. 

Kriterier för att tas ut till rullskidlandslag under sommaren/hösten 

kommer att kommuniceras snart.  

Barn & Ungdom: Gruppen arbetar med att organisera sitt arbete i 

gruppen. Arbetet med att se över Ica & Folksam cups utformning 

har tagit kraft och tid från gruppens övriga uppdrag.  

TD & Regel: Kommer att utvärdera året i början av juni i 

Helsingborg. TD uppdrag för rullskidor är klar. Gruppen ska se över 

hur de ska arbeta inom gruppen i framtiden. 

Junior/senior/skolverksamhet: Lägerverksamhet och öppna 

elitlägrena är på gång med Martina som börjat jobba. Seniorlägret 

har tagits emot positivt vi kommer att fortsätta med det.  

Längdrådet ser positivt på att denna verksamhet fortsätter.  

Anläggning: Hopas på att planerna för att hitta en anställd som 

jobbar med anläggning går i lås. Intresset är stort och 

anläggningsgruppen har haft högt tryck denna vinter vad gäller 

behov och förfrågningar om stöd och hjälp.  

 

11) Nästa möte.  

25/6 kl 18.00 telefon.  
 


